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Sent: Wed 3/1 5/2017 12:56:39 PM

Subject: RE: Voorstellen Nieuw beleid

Hierbij de gevraagde teksten.

Implementatie Omgevingswet

De voorbereiding op de Omgevingswet is volop gaande. Doel is dat de wet medio 2019 in werking treedt. 2016 was het jaar van de

verkenning en bewustwording. Het wetgevingstraject is inmiddels bijna afgerond. Het programma bevindt zich op dit moment in

een fase waarin de acties met name gericht zijn op de realisatie van een goede doorwerking in de provinciale organisatie.

Wij bereiden ons langs drie wegen voor op de implementatie van de Omgevingswet.

1. Via het IPO wordt invloed uitgeoefend op witvoeringswetgeving en op de vorming van het digitale stelsel dat in

verband met de wet wordt gebouwd.

2. Binnen onze organisatie worden de randvoorwaarden gecreéerd om daadwerkeljjk in staat te zijn de wet goed uit te

voeren. Er wordt geinvesteerd in nieuwe competenties (kennis, gedrag, vaardigheden); werkprocessen en systemen
worden aangepast; er wordt geanticipeerd op onze veranderende rol; beleid en instrumenten worden geactualiseerd,
efc.

3. Buten onze organisatie wordt de samenwerking met de ketenpartners versterkt ten behoeve van een echte integrale
benadering van maatschappelijke initiatieven.

Om dit te kunnen realiseren is een budget nodig. De grootste te verwachten uitgavenposten voor de komende drie jaar zijn:

de bijdrage aan het [PO t.b.v. de implementatie:

de implementatie van nieuwe wetgeving:

de actualisatie van onze Omgevingsvisie en de Omgevingsverordening;

het aanpassen van ICT-systemen en informatievoorziening;

het organiseren van opleidingen/pilots.

Voor een aantal posten zijn de te verwachte kosten nog niet te benoemen. Vanwege deze PM-posten willen wij een bandbreedte

van totaal € 100.000,-.

Voor de periode 2017 — 2019 gaat om de volgende kosten:

2017: € 535.500,-

2018: € 865.000,-

2019: €427.500,-

Bandbreedte: € 100.000,-

Totaal: € 1.928.000,-

In 2017 is € 130.000 (€ 80.000 budget 2017 en € 50.000 vanuit POP/Gebiedsgericht budget) gedekt uit bestaande kredieten en in

2018 € 80.000. Hiermee komt de totale claim voor 2017 t/m 2019 uit op € 1.718.000 (incl. € 100.000 bandbreedte). Wij stellen

voor in 2017 € 405.500, 2018 € 885.000 (inclusief bandbreedte), en 2019 £€ 427.500 beschikbaar te stellen ten laste van de

algemene middelen.
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Maatschappelijke betrokkenheid Gaswinning

De gevolgen van de aardbevingen veroorzaakt door de gaswinning zijn niet te onderschatten en grijpen diep in op het persoonlijke

leven van veel Groningers. De dreiging van de aardbevingen maakt hen onzeker over de plek waar ze wonen, werken en leven. Wij

zetten daarom volop in op het verder verlagen van het gaswinningsniveau en het welslagen van het Meerjarenprogramma

Aardbevingsbestendig en Kansrijk Groningen van de Nationaal Codrdinator Groningen. In het grote speelveld van het

meerjarenprogramma is betrokkenheid van maatschappelijke organisaties van belang. Het Groninger Gasberaad en de Groninger

Bodem Beweging zijn organisaties die het maatschappelijk veld vertegenwoordigen. Wij vinden het belangrijk dat deze organisaties

de mogelijkheid wordt geboden om hun rol te pakken. Wij hebben vanaf 2016 t/m 2018 via de Nationaal Codrdinator Groningen

middelen beschikbaar gesteld om vorm aan deze maatschappelijke betrokkenheid te geven en vinden het van belang dat in de

looptijd van het meerjarenprogramma t/m 2021 te continueren.

Werkbudget Gaswinning

Wij maken ons hard voor een verdere beperking van de gaswinning, een andere inrichting van het systeem van schadeafhandeling

en versterking, een verantwoordelijke staat en een perspectief voor het aardbevingsgebied. Hiervoor is het van belang om

specifieke expertise in te kunnen zetten als wij niet of onvoldoende expertise in eigen huis hebben. Het gaat dan onder andere om

inhuur van deskundigen uit binnen- en eventueel buitenland. Dit budget zal ingezet worden bij het beroep dat wij ingesteld hebben

tegen instemmingsbesluit van de minister van Economische Zaken m.b.t. het winningsplan van NAM, bij technische analyses van

wetsvoorstellen, voor werkbezoeken, lobbyactiviteiten, studiemateriaal, bestuurlijke overleggen, advocaatkosten en

onderzoekskosten.

Groeten,

5.1.2e

BE Denk aan het milieu voordat u dit bencht print!

Van: 5.1.2e

Verzonden: woensdag 8 maart 2017 4:03

51.2e
|Aan:

CC: 512¢
JH

5.12e 5.1.2e

Onderwerp: Voorstellen Nieuw beleid

Naar aanleiding van je mail heb ik onderstaande opgenomen bij de voorstellen Nieuw Beleid (2017-2019).
Als het niet klopt, dan hoor ik het graag.

Ik heb zo juist BREA gesproken. Er komt z.s.m. nog een voorstel Nieuw Beleid vanuit Gaswinning onze kant op.

We hebben van jullie nog wel teksten nodig voor de voorstellen Nieuw beleid, die 1 op 1 kunnen worden opgenomen in de VIN

2017 (korte tekst van GS aan PS, in de wij vorm).

Voorstellen Nieuw Beleid PPM Afdeling Huidig Collegeperiode
2017 2018 2018 Totaal

1. Programma Implementatie Omgevingswet PPM 380.4 818.3 460.8] 1.659,6

11. Gaswinning - Maatschappelijike betrokkenheid PPM 207.0 207,0

12. Gaswinning - advisering dossier gaswinning (werkbudget) PPM 300.0 0.0 300,0

Wil je zorgen dat uiterlijk 15 maart 2017 bovengenoemde teksten in ons bezit zijn?

Dank maar weer!

N.B. de input van jullie voor de periode vanaf 2020 nemen wij uiteraard ook op in de strategische verkenning.
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Afdeling F&C - Concerncontrol

«
: provincie

% '55S groningen

van: IEEE
Verzonden: donderdag 23 februari 2017 4:59

cc: IAF BEES 512 5.1.2e

Onderwerp: Strategische verkenning Voorjaarsnota 2017

Hierbij de antwoorden op jouw vragen van 8 februari. Voor gaswinning zit er onder het laatste punt een vraag aan jou/FC.

Verwachten jullie dat het Programma Energietransitie 2016-2019 in de volgende collegeperiode 2020 t/m 2023 een opvolger krijgt?

Zo ja, welke middelen verwachten jullie dat er dan ingezet moeten worden: 25, 50, 75 of 100% van het huidige krediet?

Antwoord

Als er geen heel bijzonder college aantreedt, dan zal energietransitie gewoon weer een onderwerp zijn en zal er een nieuw

programma komen. De ambitie van de programmamanagers ligt echter nog hoger. Een programmatische aanpak kent namelijk de

zwakte dat zij om de vier jaar weer om geld moeten knokken, een heel nieuw team moeten opbouwen, geen kennis en kunde

langjarig kunnen vasthouden ... Daarom willen de programmamanagers de komende jaren proberen om energietransitie tot een

standaardonderdeel van de provinciale werkzaamheden te maken. Het gesprek daarover met het college moet nog beginnen.

Wat betreft de hoogte van de inzet maakt het niet uit of de toekomst nog in de vorm van een programma of gewoon beleid is. De

omvang zal bij gelijkblijvende ambities eerder groter worden dan kleiner.

Verwachten jullie in 2019 een financieel overschot? Zo ja, kan een overschot worden ingezet voor een volgend energieprogramma

(in 2016 was dat € 280.000)? Is dat 80, 90 of 100% van het overschot?

Antwoord

De programmamanagers verwachten geen overschot groter dan een paar procent, net zoals afgelopen periode eigenlijk. En dat

zetten zij graag weer in voor een nieuwe periode.

Verwachten jullie dat het Programma Gaswinning in de volgende collegeperiode 2020 t/m 2023 financiéle middelen moeten worden

ingezet (nu: € 6 miljoen economisch programma, t/m 2018 voor de Dialoogtafel, ...)? Zo ja, welke middelen verwachten jullie dat er

dan ingezet moeten worden: 25, 50, 75 of 100% van het huidige krediet?

Antwoord

e Voor economisch perspectief is de verwachting dat we voor de jaren 2019 en 2020 geen middelen nodig hebben want de

Economic Board heeft aangegeven haar middelen graag over een langere periode dan de afgesproken 5 jaar te willen

investeren (ze hebben nu een toezegging t/m 2018). De eerste twee jaar van de Economic Board zijn namelijk voornamelijk
besteed aan overleg hoe de organisatie en werkwijze vorm te geven. Op dit moment vinden er ambtelijk en bestuurlijk

gesprekken plaats om de periode met twee jaar te verlengen. Ambtelijk is het de inschatting dat de periode met twee jaar

verlengd gaat worden en dat we de vraag voor extra financiering niet eerder hoeven te beantwoorden dan vanaf 2021. Dus 0%

voor de jaren 2019 en 2020 en voor de jaren 2021 en 2022 is het nog een vraagteken.
eo Voor maatschappelijke betrokkenheid (dit heette voorheen Dialoogtafel in onze begroting) is t/m 2018 een bedrag van €

207.000 opgenomen. Eelco Eikenaar heeft in het FO van juli 2016 al aangegeven dat hij dit bedrag ook voor de jaren 2019 t/m

2022 in de begroting wil houden zodat de middelen weer ingezet kunnen worden richting de NCG. Dus 100% voor de jaren

2019 t/m 2022.

e Het Bestuursakkoord Vertrouwen op Herstel, herstel van vertrouwen loopt in 2018 af. Hierin zitten ook provinciale middelen

verdisconteerd met name vanuit leefbaarheid. Bestuurlijk moet nog bekeken worden of en zo ja op welke wijze het

bestuursakkoord een follow up krijgt. Uit de onderhandelingen die hierop volgen, kan best eens rollen dat ook de provincie om

een bijdrage wordt gevraagd. Als het net zo gaat als bij het vorige akkoord dan zal dit uit bestaande kredieten komen en is er

geen extra geld nodig. Mogelijk kan dit als PM post worden opgenomen voor de periode 2019 t/m 2022.

eo Tenslotte heeft team gaswinning ook een werkbudget, dat eenmalig is, verkregen en waarvan de restant middelen telkens

worden overgeboekt naar het daaropvolgende jaar. Voor 2017 hebben we zo’n € 300.000 waarvan de programmamanagers
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voorzie dat er dit jaar een fors beslag op wordt gedaan zodat de vraag zich dan voor gaat doen wanneer we nieuw geld bij

GS/PS moeten vragen. Moet dit ook bij de VIN? Het zou dan weer om een eenmalig budget van zo’n € 300.000 a £ 400.000

gaan. Zou je met [lg willen overleggen of dit ook via de VIN moet of langs een ander traject?

Hoeveel middelen wil jij in de periode 2017 t/m 2019 in de Voorjaarsnota claimen voor het programma Implementatie

Omgevingswet? Je kunt daarbij aangeven watje zeker denkt nodig te hebben en een bandbreedte naar boven.

Antwoord

Het Programma Implementatie Omgevingswet komt in een fase van intensivering van de daadwerkelijke transitie. Het

wetgevingstraject is bijna afgerond. Hierdoor wordt de veranderopgave scherper en kunnen wij concretere acties benoemen en op

geld zetten. Dit geldt nog niet voor alle acties, wij hebben dan ook een aantal posten als PM opgenomen. Vanwege deze PM-

posten willen wij graag een bandbreedte van totaal € 100.000,- voor de 3 jaren aanhouden. Deze bandbreedte meegenomen, komt

onze raming uit op:

2017: € 535.500,

2018: € 865.000,

2019: €427.500,-

Bandbreedte: £ 100.000,-

Totaal: £€ 1.928.000,-
In 2017 is € 188.440 gedekt uit bestaande kredieten en in 2018 € 80.000. Hiermee komt de totale claim voor 2017 t/m 2019 uit op

€ 1.690.560 (incl. € 100.000 bandbreedte). Voor 2017 kan waarschijnlijk nog gedeeltelijk een beroep worden gedaan op het krediet

Uitvoering Omgevingsvisie, vanwege een meevaller.

Groeten,

5.1.2e

= Denk aan het milieu voordat u dit bencht print!
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